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Fremmødte: Anja Johnsen, Søren Larsen, Kenneth Johnsen, Birthe Fredskild Kruse, Ann Borregaard Nielsen, 

Helle Holm Hansen.  

 

• Vi gik en tur rundt i området for at se, om der var noget, der skulle sørges for. 

• Til mødet blev der talt om vores store egetræ. Vi blev enige om, at det skal beskæres. For at holde 

udgiften nede, kører vi selv grenaffald væk. 

• Vi talte også om vejen i den nye afdeling, og de huller der er. Vi er ved at indhente tilbud, så vi 

venter med at tage en beslutning. Men vejen skal helst repareres inden vinter, så vi undgår 

yderligere huller. 

• Vi undersøger hvordan det forholder sig med brandstier. Hvem skal sørge for der er fri passage, 

herunder at stien nogen steder er inddraget til haven. 

• Der står et stort træ omkring skellet ved nr 97, som ser ud til at være døende. Vi undersøger om 

det er grundejerforeningens træ, eller om det er ejeren af huset.  

• Et par af vores lygtepæle er dækket af træer og buske. Der skal beskæres, så vi igen kan få lys. 

• Folder om Anderuplunden skal gøres klar til omdeling.  

• Sommerfesten bliver i år en sensommerfest. Vi har sat en dato der hedder 4. september. Der bliver 

sat telt og grill op. Maden sørger vi for. Der skal laves en indbydelse.  
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